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PROTOKÓŁ  Nr XX/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 30 września 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Teresa Waszczenko, wiceprzewodnicząca Rady. 

Poinformowała, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 13:30, zakończyła o godz.16:30. 

Teresa Waszczenko, wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła kworum i poinformowała, że  

w obradach udział bierze 13 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni Tomasz Caban 

oraz Roman Dorniak (spóźni się). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza,  

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Katarzyna Kurkierewicz, 

radca prawny oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2016 r. 

4. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu działań w zakresie turystyki w gminie 

Golczewo”. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego na terenie gminy Golczewo. 

7. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Golczewo. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą.  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości. 
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14. Informacja w sprawie przesunięcia terminu transakcji zwrotnej działek 278/6 – 31  

w obrębie Wysoka Kam na dz. 568 w obrębie 7 Golczewo. 

15. Projekt uchwały w sprawie uznanie/nieuznania pisma za skargę. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

19. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł o rozszerzenie porządku obrad o trzy projekty uchwał. Jako 

pkt 5 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania Powiatu Kamieńskiego w zakresie 

administrowania drogami powiatowymi. W pkt 15 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości oraz w pkt 17 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, 

rozliczenia i obniżenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach (przedszkolach) prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami „za” Rada przyjęła wniosek burmistrza. 

 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2016 r. 

4. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania Powiatu Kamieńskiego w zakresie 

administrowania drogami powiatowymi. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu działań w zakresie turystyki w gminie 

Golczewo”. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego na terenie gminy Golczewo. 

8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Golczewo. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą.  

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą.  

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
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16. Informacja w sprawie przesunięcia terminu transakcji zwrotnej działek 278/6 – 31  

w obrębie Wysoka Kam na dz. 568 w obrębie 7 Golczewo. 

17. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, rozliczenia i obniżenia 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach (przedszkolach) 

prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

18. Projekt uchwały w sprawie uznanie/nieuznania pisma za skargę. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

22. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

23. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami „za” Rada przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z sesji z dnia 7 września 2016 r. 12 głosami 

„za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Przewodnicząca obrad złożyła interpelację na piśmie o treści „ W związku z sytuacją dotyczącą 

zdarzeń z ostatnich dwóch lat tj. częstych kolizji, poważnych uszkodzeń ciała, a nawet śmierci na 

ul. Witosa skrzyżowanie z ul. Miodową, zapytuje o możliwość ograniczenia prędkości do 

obowiązującej na terenie zabudowanym lub inne rozwiązania. Istotnym znaczeniem jest poprawa 

bezpieczeństwa wszystkich użytkowników tej drogi. Jest to jedna z głównych tras dojazdowych i 

wyjazdowych z kierunku Nowogard – Golczewo. Dotychczasowe rozwiązania nie rozwiązują tego 

problemu. Proszę o pilne zajęcie się w/w problemem.”. 

 

Ad. 3 Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2016 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że informacja z wykonania budżetu gminy 

Golczewo za I półrocze 2016 r. została przekazana do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie oraz do Rady Miejskiej w Golczewie zgodnie z przepisami ustawy o finansach 

publicznych. Do informacji dołączono informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej za pierwsze półrocze oraz 

informację o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie zaopiniował informację 

Burmistrza Golczewa o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2016 r. 
 

O godz. 13:53 radny Roman Dorniak dołączył do obrad 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała informację. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała informację. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

informację. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła informację z wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2016 r. 13 głosami „za”. 

 

Radny Roman Dorniak nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Informacja z wykonania budżetu Gminy Golczewo za I półrocze 2016 r. stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Uchwała nr CCXXXIV.402.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie z dnia 5 września 2016 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Golczewa informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2016 r. stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

 

Barbara Deszyńska poinformowała, że projekt został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej. Powiedziała, że uchwała powoduje zwiększenie planowanych 

dochodów i wydatków budżetu Gminy o kwotę 82 000,00 zł gdzie 2 000,00 zł dotyczą przyznanej 

dla Gminy kwoty rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej a 80 000,00 zł wynika z refundacji 

robót publicznych. Te podstawowe informacje zawarte są w załącznikach. Dodatkowo na wnioski 

dwóch sołectw dokonano zmianę w planach wydatków funduszu sołeckiego. Wniosła o przyjęcie 

uchwały. 
 

Przewodnicząca obrad przekazała prowadzenie obrad przewodniczącemu Rady Romanowi Dorniakowi. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Marcin Stępień, radny zapytał skąd zmiany w projekcie uchwały i dlaczego w § 5 został 

wykreślony załącznik nr 4 dotyczący Zakładu Usług Publicznych w Golczewie? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że załącznik został wycofany ponieważ, chce 

szczegółowo poznać to co przedstawił ZUP. Przedyskutować to i przedstawić na najbliższej sesji. 

 

Marcin Stępień powiedział, że Zakład co miesiąc składa sprawozdanie z wykonania budżetu. 

Przedstawiono zmiany na kwotę 250 000,00 zł. Te wydatki zostały już wykonane i dlatego o to 

pyta. 
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Barbara Deszyńska wyjaśniła, że to że zostały wykonane wydatki nie znaczy, że te zmiany będą 

procedowane po fakcie. Dopóki nie jest wniesione to zmianą, Zakład budżetowy nie powinien 

robić wydatków. W chwili obecnej Zakład ma budżet ok. 2 mln zł więc to co dotyczy działalność 

w ciągu 2-3 tygodni nie powinno zaburzyć działalności tego Zakładu do następnej sesji. Uchwała 

po poprawkach została przedstawiona na posiedzeniu wspólnym Komisji i odniosła się już do 

wniesionych autopoprawek. Bez załącznika nr 4, ta uchwała w swojej treści niczego więcej nie 

zmienia. Ten załącznik jest poza budżetem.  

 

Marek Maślak, kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie powiedział, że skarbnik 

wystąpiła z pismem do Zakładu aby podać czym były spowodowane przychody i na co zostały 

spożytkowane. Pismo z dnia 26 sierpnia a odpowiedź udzielona była 5 września. Minęło trochę 

czasu i nikt nie rozmawiał z Zakładem w tej kwestii. Poinformował, że w przypadku kiedy 

zwiększone dochody i wydatki się bilansują nie powinny być przedmiotem uchwały pod 

warunkiem, że nie powodują zmiany zadłużenia czy zobowiązań gminy.  

 

Andrzej Danieluk powiedział, że żadnych zmian w działalności Zakładu bez względu na to czy są 

na plus czy minus nie powinien wykonywać bez zgody Rady. Należy to przeanalizować, sprawdzić 

i podjąć decyzję. Radni przeanalizują to i podejmą decyzję. To, że kierownik próbuje kupić coś 

przed podjęciem decyzji przez radnych to wygląda to na naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych.  

 

Marek Maślak powiedział, że burmistrz udzielił mu pełnomocnictwa a ustawa o finansach 

publicznych daje mu prawo jakie daje. Jeżeli jest zarzut, że jest źle księgowane czy źle 

wykonywany budżet to poprosił o zlecenie audytu. 

 

Marcin Stępień powiedział, że Zakład dołącza do uchwały o taryfach na wodę, plan swoich 

działań. Te zadania są realizowane. Te wydatki, które zostały omówione zostały wykonane 

zgodnie z tym planem. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy zostało naruszone prawo i czy są jakieś skutki finansowe z tego 

tytułu? 

 

Barbara Deszyńska wyjaśniła, że budżet Zakładu jest oddzielnym budżetem ale to nie znaczy, że 

może samodzielnie podejmować decyzje. Jeśli projekt uchwały zostaje przygotowany na 

posiedzenie Rady to Rada go przyjmuje albo nie. Jeśli kierownik twierdzi, że mógł to zrobić bez 

uchwały rady to mógł to również zrobić zarządzeniem. Jeśli są wątpliwości co do złożonej 

informacji i projektu który przedłożył kierownik do procedowania można to przyjąć lub nie. Nie 

widzi problemu aby było to procedowane na kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy podjęci bądź nie podjęcie uchwały rodzi jakieś implikacje? 

 

Marek Maślak powiedział, że nie ma nad czym dyskutować bo nie ma tej zmiany w projekcie 

uchwały. Nie ma na razie żadnych konsekwencji ponieważ budżet jest do końca roku do 

wykonania. Robiąc zmiany budżetu jednostki powinny być one wprowadzone do budżetu gminy. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/153/2016 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 11 głosami „za”, 1 głosem 

„przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/153/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania Powiatu Kamieńskiego w zakresie 

administrowania drogami powiatowymi. 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że obecnie obowiązuje porozumienie zawarte pomiędzy Powiatem 

Kamieńskim a Gminą Golczewo w sprawie administrowania drogami powiatowymi. Podstawą 

podpisania takiego porozumienia powinna być uchwała, której nie ma dlatego żeby to 

uporządkować wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/154/2016 
w sprawie przyjęcia zadania Powiatu Kamieńskiego w zakresie administrowania drogami 

powiatowymi, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/154/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu działań w zakresie turystyki w 
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gminie Golczewo” 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że Posiadanie „Planu Działań w zakresie Turystyki w Gminie 

Golczewo do 2020 roku” jest warunkiem koniecznym dla uzyskania dotacji z Unii Europejskiej. 

Jego zdaniem gmina powinna mieć jedną strategię rozwoju gminy która powinna składać się z iluś 

części. Powinna zawierać elementy rewitalizacji, turystyki, rozwoju gospodarczego. Teraz tworzy 

mnóstwo różnych planów. Wydaje się na to pieniądze. Mimo tego wniósł o przyjęcie uchwały. 

Wniósł autopoprawkę do załącznika do zabytków dopisano „Kozielice – kościół z XIV w. 

murowany z kamienia polnego i cegły,”. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że jest niezbędnym elementem który pozwoli na pozyskiwanie 

funduszy unijnych. Nie miałoby to sensu gdyby powstały fermy norek na terenie gminy. należy 

mieć na uwadze kwestię norek aby nie dopuścić do tych inwestycji.  

 

Teresa Waszczenko zwróciła uwagę, że gmina robi się atrakcyjniejsza dla turystów i wniosła o 

przyjęcie tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/155/2016 
w sprawie zatwierdzenia „Planu działań w zakresie turystyki w gminie Golczewo”, 14 głosami 

„za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/155/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego na terenie gminy 

Golczewo. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że jest to kolejna uchwała związana z tematem norek. 

Nadleśnictwo Rokita zwróciło się wnioskiem o ustanowienie użytku ekologicznego na terenie 

gminy Golczewo. Wniósł o przyjęcie uchwały. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że przyjęcie tej uchwały i dzięki działaniom Nadleśniczego 

Szeszyckiego w sposób istotny uatrakcyjni walory turystyczne gminy. Prawo stanowi w sposób 

restrykcyjny jaką działalność można prowadzić w pobliżu tych terenów a jaką nie. Uchwała 

również wspomoże w walce z inwestycją w sprawie norek. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/156/2016 
w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego na terenie gminy Golczewo 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/156/2016 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że podjęcie uchwały ma na celu zrealizowanie ustawowego 

wymogu w zakresie zaliczenia istniejących dróg położonych na terenie miasta Golczewo do 

kategorii dróg gminnych i uporządkowanie już istniejących dróg gminnych. Po przeanalizowaniu 

uwagi radnej Bednarz zlecił pracownikom weryfikacje ulic w Wysokiej Kamieńskiej. Wniósł o 

przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/157/2016 
w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/157/2016 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Andrzej Danieluk po uwagach radnych na posiedzeniu wspólnym Komisji wniósł autopoprawkę 

do uzasadnienia w pkt 1 w brzmieniu : „Działka na zapleczu ul. Zwycięstwa 10 jest zaniedbana  

i zanieczyszczona. Konieczne jest jej uporządkowanie podobnie jak całego zaplecza ul. 

Zwycięstwa.”. Działka zostanie zbyta w drodze przetargu. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zapytał w jakim trybie będzie zbywana działka? Czy była już dzierżawiona 

czy nie? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział że jest osoba która chce kupić te działkę i będzie ogłoszony 

przetarg. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/158/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/158/2016 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Golczewo. 
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Andrzej Danieluk poinformował, że jest pięć lokali mieszkalnych do zbycia. Dwa z nich są już 

bez lokatorów. Jeden lokal jest w fatalnym stanie i też bez lokatora. Jeden lokal jest z lokatorem i 

w fatalnym stanie i jest przygotowane miejsce. Jest jeszcze jeden lokal w kiepskim stanie i z 

lokatorem ale nie można żadnych kroków zrobić ponieważ nie ma jeszcze decyzji Sądu. Podjęcie 

uchwały pozwoli poczynić dalsze kroki. Jest co najmniej trzech nabywców chętnych na kupno 

tych lokali. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Ryszard Liszka powiedział, że z tego co wie to na ul. Szkolnej i ul. Witosa lokale są zamieszkałe. 

Czy można sprzedać te lokale nie wyrzucając ludzi na ulicę? Na jakich zasadach? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że lokator na ul. Szkolnej ma nakaz eksmisji bez prawa do lokalu. 

Lokator z ul. Witosa będzie miał zapewniony lokal. Nieruchomości zostaną zbyte dopiero po 

eksmisji.  

 

Teresa Waszczenko powiedziała, że wyszedł problem, którym są mieszkania socjalne i w ogóle 

budownictwo mieszkaniowe.  

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/159/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Golczewo, 12 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/159/2016 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że jest to uchwała porządkująca tereny za ul. Papieża Jana Pawła 

II. Dotychczasowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy. Wniósł o 

przyjęcie uchwały. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/160/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z 

dotychczasowym dzierżawcą 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/160/2016 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że dotychczasowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem o 

przedłużenie umowy dzierżawy. Wniósł o przyjęcie uchwały 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy kwota za dzierżawę jest określona jakimiś przepisami? Czy jest 

adekwatna do areału? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że nie jest adekwatna. Poinformował, że będzie 

zewidencjonowany cały majątek gminy i ustalenie określonych stawek aby były odpowiednie 

cenom rynkowym. Teraz obowiązują stawki sprzed lat. Były korygowane ale nie do końca. 

Ustalane jest to na bazie wewnętrznych przepisów.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/161/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z 

dotychczasowym dzierżawcą, 12 głosami „za” 1 głosie „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XX/161/2016 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że jest to uchwała porządkująca. Chodzi o zgodę na zbycie 

gruntu pod garażami. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/162/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XX/162/2016 stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego 

użytkowania nieruchomości 
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Andrzej Danieluk poinformował, że dotyczy działek przy ul. Dworcowej przy szerokim torze 

i przy wąskotorówce. Została zlikwidowana linia Runowo - Wysoka Kamieńska. Były 

rozmowy z Marszałkiem Rzepą aby podjąć decyzję czy będzie ta kolej i ją wznowić albo nie 

ma i ją zlikwidować. Byłoby to idealne miejsce na obwodnicę jadąc z Kamienia. Z taką 

propozycją zwróciło się PKP do Marszałka i jest to bez odpowiedzi. Pisma z Urzędu również 

zostały bez odpowiedzi. W czasie rozmów ustalano żeby powstała linia Wysoka nad morze 

przez Kamień. Byłoby to korzystniejsze rozwiązanie. Przejęcie prawa wieczystego 

użytkowania spowoduje, że gmina będzie mogła zająć się budynkami i sprzedać działki jako 

budowlane. Wniósł autopoprawkę do uzasadnienia w pkt 1 w brzmieniu „Likwidacja linii 

kolejowej Wysoka – Runowo spowodowała, że nieruchomości w jej otoczeniu stały się zbędne 

dla PKP. Nabycie tych nieruchomości przez Gminę Golczewo wymaga zgody Rady Miejskiej 

w Golczewie.”. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad uważa, że te grunty nie do końca są aż tak atrakcyjne. Gmina będzie 

musiała ponieść duże koszty przygotowując całą infrastrukturę do sprzedaży. Jego zdaniem jest to 

krok nie w tym kierunku. Gmina się nie wzbogaci tylko weźmie na siebie jakiś ciężar. Może 

wystarczy dyscyplinować PKP aby dbali o ten teren. Jest za tym aby nie podejmować tej uchwały. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że dzięki kilkuletnim staraniom doszło do porozumienia, że 

można przejąć ten teren w użytkowanie. Między ul. Niepodległości a Dworcową wyczyścić słupy, 

wyciąć krzaki. Zrobić tam porządek. Przy Domu strażaka zrobić parking.  

 

Przewodniczący obrad powiedział, że gmina pozbywa się lokali żeby racjonalizować gospodarkę 

mieszkaniową a w tej chwili bierze sobie lokale które są w fatalnym stanie.  

 

Radosław Kłysewicz, radny poparł zdanie przewodniczącego. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/163/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 8 głosami 

„za”, 2 głosami „przeciw” przy 4 głosach „wstrzymujących się”. 
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Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XX/163/2016 stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że nieruchomości gruntowe zlokalizowane wzdłuż 

zlikwidowanej linii kolei wąskotorowej będą stanowiły część Szlaku Rowerowego Stepnica - 

Kołobrzeg. List intencyjny w sprawie budowy tego Szlaku podpisały władze samorządowe 

Gmin: Brojce, Golczewo, Gryfice, Kołobrzeg, Nowogard, Przybiernów, Stepnica., Trzebiatów 

i Instytut Rozwoju Regionalnego. Przejęcie tych nieruchomości pozwoli na rozpoczęcie prac 

projektowych Szlaku Rowerowego. Pozwoli także na uregulowanie stanu własności odcinków 

tego szlaku wchodzących w ciągi planowanych dróg gminnych. W celu ustanowienia statusu 

drogi publicznej dla ulic Miodowej i Osiedle Robotnicze w Golczewie istnieje konieczność 

zmiany prawa użytkowania wieczystego w prawo własności odcinków tych dróg łączących je 

z ulicą Witosa. Wniósł autopoprawkę do uzasadnienia w pkt 1 w brzmieniu „Nabycie 

nieruchomości pozwoli na uregulowanie stanu prawnego przejmowanych działek wraz z ich 

otoczeniem i wymaga zgody Rady Miejskiej w Golczewie”. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że taka uchwała jest jak najbardziej potrzebna z korzyścią dla 

całej gminy. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/164/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XX/164/2016 stanowi załącznik nr 28 do protokołu 
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Ad. 16. Informacja w sprawie przesunięcia terminu transakcji zwrotnej działek 278/6 – 31 

w obrębie Wysoka Kam na dz. 568 w obrębie 7 Golczewo. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że sprawa ciągnie się już prawie 2 lata w Ministerstwie. Są 

sprzeczne informacje. Poinformował, że na posiedzeniu Rady miał być przedstawiciel 

Kostrzyńsko - Słubickiej Strefy Ekonomicznej ale nie przybył. Wszystkie formalne rzeczy ze 

strony Strefy zostały spełnione. Wszystkie dokumenty zostały zaaprobowane. Jest zapewnienie, 

że niebawem stanie to na Radzie Ministrów. Ze względu na mijający 30 września termin zamiany 

działek, został podpisany akt notarialny (26.09.2016 r.) przedłużający ten termin do dnia 31 

grudnia br. Jest informacja, że dokumenty do podpisania leżą u pani premier Szydło.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że sesja została przeniesiona do GOKiSu ponieważ miał 

być przedstawiciel Strefy. Stwierdził, że jest to nie elegancje. Na początku, kiedy wystąpili z 

wnioskiem o utworzenie strefy, potrafili przyjeżdżać w tej chwili przez dwa lata są tylko 

informacje przekazywane przez burmistrza. Brakuje racjonalnej odpowiedzi lub dokumentu, który 

potwierdziłby, że coś w Ministerstwie się dzieje. Poprosił aby na kolejne spotkanie zaprosić 

przedstawiciela, który odpowiedziałby na pytania radnych. 

 

Teresa Waszczenko wspomniała, że rok temu były jeszcze jakieś dokumenty do uzupełnienia. 

Procedury zostały zakończone. Z informacji przekazanych przez burmistrza wiadomo, że sprawa 

ma się już ku końcowi. Może należy zorganizować spotkanie nie koniecznie na sesji. Tylko w 

innym terminie.  

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że wolałby aby dokumenty potwierdzające, o których mówi 

burmistrz, leżały przed nim aby mógł się do nich odnieść.  

 

Andrzej Danieluk poinformował, że dokumenty są w każdej chwili do wglądu. Zobowiązuje się 

do tego aby napisać do pani Minister aby mieć formalną odpowiedź na piśmie w tym temacie. 

Dobrze byłoby aby doszło do spotkania z przedstawicielem Kostrzyńsko – Słubickiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej i inwestorem aby potwierdzili informacje, które przekazuje radnym.  

 

Jaromir Marks przypomniał, że składał interpelację w sprawie tej strefy. Otrzymał odpowiedź. Był 

w Urzędzie i miał wgląd we wszystkie dokumenty w tej sprawie. Potwierdził, że wszystko jest 

dopięte. Poprosił aby odbyło się spotkanie o którym była mowa wcześniej. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że zapraszał telefonicznie przedstawiciela Strefy i obiecano, że ktoś 

przyjedzie ale nie ma nikogo. Powiedział, że takie spotkanie zostanie jeszcze zorganizowane. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia, rozliczenia i obniżenia 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

(przedszkolach) prowadzonych przez Gminę Golczewo. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że ustawodawca wymógł na organach prowadzących szkoły 

aby unormowane były również godziny pracy zawodów których nie ma w karcie nauczyciela. 

W tym przypadku tyczy to nauczycieli wspomagających. Jest taki nauczyciel w Wysokiej. 

Trzeba określić ilość godzin która jest niezbędna dla takiego nauczyciela. Wniósł 

autopoprawkę do uzasadnienia w pkt 4 w brzmieniu „Gmina Golczewo otrzymuje środki 

finansowe na każdego ucznia, którego stan zdrowia wymaga finansowania kosztów zajęć 
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dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. Na takie cele środki finansowe są 

zabezpieczone w części oświatowej subwencji ogólnej. Dane wyjściowe dla jej obliczania są 

podawane zgodnie z przepisami w zakresie systemu informacji oświatowej.”. Wniósł o 

przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 
O godz. 15:00 radny Jaromir Marks opuścił obrady 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że jest pozytywna opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

sprawie projektu tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/165/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XX/165/2016 stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:00 

o godz. 15:10 wznowiono obrady 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie uznanie/nieuznania pisma za skargę. 

 
O godz. 15:10 radny Jaromir Marks wrócił na obrady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęła skarga. Nauczyciel skarży dyrektora szkoły. 

Skarga ta wpłynęła do burmistrza. Ze względu na to, że skarga dotyczy kierownika jednostki, 

została przekazana do Rady. Na posiedzeniu wspólnym Komisji radni zostali zapoznani z treścią 

skargi.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 
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Komisja Rewizyjna nie uznała pisma za skargę. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie uznała pisma za skargę. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie uznała pisma za skargę. 

 

Przewodniczący obrad przeczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XX/166/2016 
w sprawie nieuznania pisma za skargę 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XX/166/2016 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 

Ad. 19. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 
 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że sprawozdanie z działalności między sesjami 

zostało złożone w formie pisemnej. Poprosił o ewentualne pytania. 

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie z Andrzejem Radeckim - Dyrektorem SPZOZ Golczewo w 

sprawie problemów w przychodni w Wysokiej Kamieńskiej. Czego to dotyczy? Oraz czego 

dotyczyło spotkanie z Arkadiuszem Gulczyńskim i jak daleko jest sprawa z mieszkaniami 

socjalnymi? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że pojawiły się przecieki nad przychodnią i zalało toaletę. 

Przychodnia należy do małej wspólnoty mieszkaniowej. Poprosił o środki finansowe na naprawę. 

W ramach środków wspólnoty został naprawiony dach a ze swoich środków doprowadzenie 

pomieszczenia do porządku.  

Spotkanie z panem Gulczyńskim dotyczyło budowy mieszkań socjalnych. Gmina wystąpiła już z 

wnioskiem o dofinansowanie budowy tych mieszkań. Rozważana jest też możliwość wejścia 

gminy w spółkę. Kancelaria prawna nie ma zastrzeżeń. Zostało wysłane również zapytanie w tej 

sprawie do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Wanda Cieślikiewicz zapytała o spotkanie Jarosław Rzepa – Wicemarszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego, Zygmunt Dziewguć  Członek Zarządu Województwa 

Zachodniopomorskiego, Starostowie Powiatów Goleniowskiego, Kamieńskiego i Gryfickiego 

oraz Wójtowie Gmin sąsiednich w sprawie ciągu drogowego Przybiernów – Pobierowo 

alternatywny dojazd nad morze. 
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Andrzej Danieluk odpowiedział, że nie ma dobrych informacji. Odbyło się kilka spotkań na ten 

temat. Rozmawiano o sposobie załatwienia tej sprawy. Najlepszym rozwiązaniem jest zwrócenie 

się do wspólnym pismem do Marszałka o przejecie tej drogi jako drogi wojewódzkiej. Marszałek 

Rzepa mówił o możliwości pozyskania środków na te inwestycję. Na pewno własnym sumptem 

będą robione chodniki. Będzie próbował starać się o „schetynówki” przynajmniej w miejscach 

newralgicznych tj. ul. Niepodległości do Madamy. 

 

Jaromir Marks zapytał o spotkania ze Zbigniewem Barskim w sprawie szlaku kajakowego, z 

Kazimierzem Karapudą w sprawie Przedsiębiorstwa Golczewska Woda oraz Piotrem Krakowskim 

– Komendantem Powiatowym Policji w Kamieniu Pomorskim w sprawie utworzenia Posterunku 

Policji w Golczewie. 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że odpowiedzi udzieli podczas prezentacji którą przygotował. 

 

Radosław Kłysewicz zapytał o spotkanie w Kancelarii Adwokackiej – Wyssogota-Zakrzewski w 

sprawie zadłużenia Z. Prajwowskiego oraz z Danutą Omelańską – Zarządzanie Nieruchomościami 

w sprawie zakupu działki.  

 

Andrzej Danieluk wyjaśnił, że po rozmowach ustalono, że przedstawiciel kancelarii zapozna się z 

dokumentacją i sprawdzi czy będzie można coś w tym temacie zrobić. Jest dość pokaźna kwota 

do ściągnięcia. Odnośnie drugiego spotkania to porządkowany jest tył ulicy Zwycięstwa. Zarządca 

Wspólnoty Mieszkaniowej Zgoda wystąpił o wykup działki a teraz się wycofuje z tego. Na 

wspólnym spotkaniu ustalono, że wystąpią o dzierżawę tej działki. Nie chce aby była taka sytuacja, 

że na działce gminnej stoją kosze wspólnoty czy samochody. Wspólnota powinna wziąć ten grunt 

lub go opuścić. Generalnie chodzi o to aby na tym terenie był gospodarz, który będzie dbał o to.  

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie ze Zbigniewem Olechem – radcą prawnym w sprawie 

przekształcenia ZUP w spółkę z o. o. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że cały czas pracuje nad tym temat. Jest wypracowana koncepcja 

przez kancelarię. Koncepcja ta zostanie przedstawiona radnym. Cały czas ten temat jest aktualny. 

Jest za utworzeniem spółki takiej jak w innych gminach na terenie województwa. 

 

Jaromir Marks zapytał o spotkanie z Miłoszem Szczygielskim – RESEP Solar Energy Power Sp. 

z o.o. w sprawie oświetlenia w Golczewie. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie o tym mówił podczas prezentacji. 

 

Danuta Bednarz zapytała o spotkanie z Aldoną Kaczmarek – Dyrektorem ZSP w Golczewie w 

sprawie utworzenia nowych szkół w przy ZSP. Czy są jakieś plany? Zamierzenia? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie o tym mówił podczas prezentacji. 

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie z Kazimierzem Łaniuchą MK KONTRAKT i Kazimierzem 

Karapudą w sprawie Przedsiębiorstwa Golczewska Woda. 
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Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie o tym mówił podczas prezentacji. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 14 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu. 
 

Ad. 20. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Powiedział, że wziął udział w kilku spotkaniach m. in. w sprawie norek oraz utworzenia 

posterunku Policji w Golczewie. 
 

Ad. 21 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 
 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że próbowano już wcześniej postawić znak ograniczenia 

prędkości i były z tym problemy. Spróbuje jeszcze raz wystąpić z wnioskiem do Zarządu Dróg. 
 

Przewodniczący obrad powiedział, że najlepszym rozwiązaniem byłoby postawienie znaku czarny 

punkt. Było tam tragiczne zdarzenie. Może to by dotarło do umysłów kierowców. 
 

Ad. 22 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Jaromir Marks zapytał czy inwestor od fermy norek wycofuje się czy zostaje? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie o tym mówił w czasie prezentacji. 

 

Andrzej Danieluk przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą inwestycji na terenie gminy 

Golczewo.  
 

Prezentacja stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 

Podczas prezentacji odpowiedział na wszystkie pytania zadane przed i w trakcie prezentacji. 
 

Ad. 23 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XX sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


